
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 15. september 2020 stillet følgende 

spørgsmål nr. 1768 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besva-

res.   

 

Spørgsmål nr. 1768:  

”Kan ministeren oplyse, hvor ofte Medicinrådet følger fagudvalgs anbefalinger om 

godkendelse af lægemidler til standardbehandlinger af patienter, og hvor ofte Medi-

cinrådet træffer en anden beslutning end den, som fagudvalget anbefaler? Svaret be-

des indeholde konkrete eksempler fra de seneste år og begrundelser for, hvorfor Me-

dicinrådet har tilsidesat fagudvalgets anbefalinger” 

 

Svar: 

Spørgsmålet besvares foreløbigt, da ministeriet til brug for besvarelsen skal indhente 

bidrag fra Danske Regioner. Jeg forventer at besvare spørgsmålet endeligt medio no-

vember 2020. 
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